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Številka: 03201-2/2018                                                                                               TOČKA 2 

Datum:   22.02.2018 

 
 

Z A P I S N I K 
23. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 21.02.2018 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Anita Arzenšek, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko Barbara, Klajnšek Rok, Kobal Aleš, 
Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina 
(od 1715), Rožman Romana, Stajnko Jerebic Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvonimir, Vrhovšek 
Konrad. 
 
Odsotni: 
Kavaš Andreja. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Maja Krajnc, Metka Meglič, Katja 
Arnšek, Irma Bračko, Vanja Jus, Stanko Rafolt - strokovne službe, Drago Žura - predsednik nad-
zornega odbora, Tanja Vindiš Furman - JMSS Maribor, Marko Turčin - ZD dr. Adolfa Drolca Mari-
bor, Suzana Prajnc – Medobčinski urad za varstvo okolja in ohranjanja narave, Sanja Antonijević – 
Zavod PIP, Doris Urbančič Windisch – Zavod za turizem Maribor – Pohorje, Metka Oberlajt - zapi-
snikar. 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 15 PROTI: / 
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3. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Župan Marko Soršak je predlagal, da se 14. točka dnevnega reda »Obravnava in potrditev spre-
memb in dopolnitev Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor« prestavi 
na 4. točko dnevnega reda, ostale točke se preštevilčijo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 2: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 23. redne seje Občinskega 
sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Obravnava in potrditev sprememb in dopolnitev Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma 

dr. Adolfa Drolca Maribor – po skrajšanem postopku. 
5. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo 

stanovanjske stavbe na Slivniškem Pohorju – po skrajšanem postopku.  
6. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa 

skupne občinske uprave Medobčinski urad za varstvo okolja in ohranjanja narave – po 
skrajšanem postopku.   

7. Obravnava in potrditev Finančnega načrta Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohra-
njanje narave za leto 2018. 

8. Obravnava in potrditev Sprememb in dopolnitev Splošnih pogojev poslovanja Javnega 
medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 

9. Obravnava in potrditev Poslovno finančnega načrta 2018 z Letnim načrtom ravnanja s 
stvarnim premoženjem Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 

10. Obravnava in potrditev Poročila o izvajanju brezplačne pravne pomoči pravnega svetovanja 
za občane Občine Hoče-Slivnica v letu 2017. 

11. Obravnava in potrditev sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra. 
12. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih in nagra-

dah Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 
13. Seznanitev Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica s Končnim poročilom Nadzornega odbo-

ra o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2016. 
14. Seznanitev Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica z idejo participativnega proračuna Obči-

ne Hoče-Slivnica. 
15. Seznanitev z vlogo za pridobitev predhodnega mnenja glede razrešitve direktorice Zavoda 

za Turizem Maribor - Pohorje, Doris Urbančič Windisch. 
16. Pobude in vprašanja. 

 

 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 
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4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SPREMEMB IN DOPOLNITEV ODLOKA O USTANOVITVI 
ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. ADOLFA DROLCA MARIBOR – po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme spremembe in dopolnitve Odloka o ustano-
vitvi Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor po skrajšanjem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 
 

5. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 

NAČRTU ZA GRADNJO STANOVANJSKE STAVBE NA SLIVNIŠKEM POHORJU  
– po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala strokovna sodelavka Maja Krajnc. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trsenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht.  
 
Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, ki je predlagal spremembo v drugi točki 15. člena odloka, 
in sicer naj se črta beseda vodotesna greznica. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 4: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za gradnjo stanovanjske stavbe na Slivniškem Pohorju po skrajšanem postop-
ku, s predlagano spremembo v drugi točki 15. člena. 

 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 16 PROTI: / 
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Na seji se je pridružila Martina Rauter (1715). 

 
6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
USTANOVITVI ORGANA SKUPNE OBČINSKE UPRAVE MEDOBČINSKI URAD ZA 

VARSTVO OKOLJA IN OHRANJANJA NARAVE – po skrajšanem postopku 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala predstavnica Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanje narave 
Suzana Prajnc. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trsenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi skupne občinske uprave Medobčinski urad za varstvo okolja in ohranjanje 
narave po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
 

7. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA MEDOBČINSKEGA URADA ZA 

VARSTVO OKOLJA IN OHRANJANJE NARAVE ZA LETO 2018 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala predstavnica Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanje narave 
Suzana Prajnc. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trsenjak in predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik.  
 
Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, Anton Obreht. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila predstavnica MUVOON Suzana Prajnc. 
  
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Finančni načrt Medobčinskega urada za var-
stvo okolja in ohranjanje narave za leto 2018. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
 

8. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SPREMEMB IN DOPOLNITEV SPLOŠNIH POGOJEV 

POSLOVANJA JAVNEGA MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor 
Tanja Vindiš Furman. 
 
Stališče je podal predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k Spremembam in dopolnitvam Splo-
šnih pogojev poslovanja Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor glede 
tržnih najemnin, ki jih je dne 13.12.2017 na svoji 12. redni seji sprejel Nadzorni svet 
JMSS Maribor.  
Spremembe in dopolnitve Splošnih pogojev poslovanja JMSS Maribor se objavijo v 
Medobčinskem uradnem vestniku po tem, ko je podano soglasje Mestnega sveta Mest-
ne občine Maribor in vsaj še enega občinskega sveta preostalih občin ustanoviteljic 
JMSS Maribor. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
 

9. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV POSLOVNO FINANČNEGA NAČRTA 2018  

Z LETNIM NAČRTOM RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM JAVNEGA  
MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podala direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor 
Tanja Vindiš Furman. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za finance Srečko Ornik. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Poslovno finančni načrt 2018 z Letnim na-
črtom ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS Maribor 
Mestna občina Maribor bo z dokapitalizacijo v obliki denarnega nakazila v višini 
904.652 EUR povečala namensko premoženje JMSS Maribor. JMSS Maribor bo denarno 
nakazilo prehodno izkazal na kontih skupine 74 - transferni prihodki in v nadaljevanju 
oblikoval postavko namenskega premoženja, izkazanega na kontih skupine 02, ter pri-
poznal namenski vir na kontih skupine 94. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 
 

10. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV POROČILA O IZVAJANJU BREZPLAČNE PRAVNE POMOČI 

PRAVNEGA SVETOVANJA ZA OBČANE OBČINE HOČE-SLIVNICA V LETU 2017 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica Zavoda PIP Sanja Antonijević. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s Poročilom o izvajanju brezplačne 
pravne pomoči pravnega svetovanja za občane Občine Hoče-Slivnica v letu 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O UKINITVI STATUSA  
GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. 
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Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila strokovna sodelavka Metka Meglič. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega 
dobra na zemljiščih parc. št. 406/45 in 406/46, k.o. 700 Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
 

12. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

PRIZNANJIH IN NAGRADAH OBČINE HOČE-SLIVNICA – po skrajšanem postopku 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Jožef Merkuš. 
 
Stališče je podal predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht, komisija predlaga, da se 
odlok sprejme v dvofaznem postopku (prvo in drugo branje), da se lahko odlok ustrezno dopolni. 
 
Razpravljali so člani sveta: Bojan Mlaj, ki je predlagal dopolnitev 12. člena odloka, in sicer se do-
polni zadnja alinea prvega odstavka »politične stranke, podjetja, zavodi in društva, ki delujejo na 
območju Občine Hoče-Slivnica, na podlagi sklepa organa upravljanja«. Z namenom, da se izogne-
mo dvomom ali je predlagatelj posameznik ali institucija se doda dikcija »na podlagi sklepa organa 
upravljanja. 
 
Župan Marko Soršak je povedal, da se naj predlogi za dopolnitev odloka pošljejo na občino in se 
bo odlok do drugega branja ustrezno dopolnil. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o priznanjih in nagradah Občine Hoče-Slivnica v prvi obravnavi. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
 

13. TOČKA 
SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA OBČINE HOČE-SLIVNICA S KONČNIM POROČILOM 

NADZORNEGA ODBORA O PREGLEDU ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA  
OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2016 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Nadzornega odbora Drago Žura. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s Končnim poročilom Nadzornega od-
bora o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2016. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
14. TOČKA 

SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA OBČINE HOČE-SLIVNICA Z IDEJO 
PARTICIPATIVNEGA PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal direktor občinske uprave Peter Cokan. 
 
Stališče je podal predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z idejo participativnega proračuna 
Občine Hoče-Slivnica in zadolžil občinsko upravo za pripravo konkretnega predloga. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 
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15. TOČKA 

SEZNANITEV Z VLOGO ZA PRIDOBITEV PREDHODNEGA MNENJA GLEDE RAZREŠITVE 
DIREKTORICE ZAVODA ZA TURIZEM MARIBOR - POHORJE,  

DORIS URBANČIČ WINDISCH 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala direktorica Zavoda za turizem Maribor – Pohorje Doris Urbančič 
Windisch. 
 
Razpravljali so člani sveta: Anita Arzenšek, Jožef Merkuš, Srečko Ornik, Anton Obreht, Zvonimir 
Trstenjak, Bojan Mlaj. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 14:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se strinja z razrešitvijo Doris Urbančič Windisch z 
mesta direktorice Zavoda za Turizem Maribor - Pohorje.  

SKLEP NI SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 1 PROTI: 10 

 

 
 

16. TOČKA 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
ANITA ARZENŠEK 
Povedala je, da odstopa z mesta članice Sveta Zavoda za turizem Maribor – Pohorje, na katerega 
je bila imenovana s strani Občine Hoče-Slivnica. 
 
SREČKO ORNIK 
Vprašal je, zakaj nova razsvetljava v Ulici Milke Volk še ne deluje? 
 
STANKO RAFOLT 
Potrebno je izvesti priklop. Zaradi vremenskih razmer to tehnično ni bilo izvedljivo, narejeno bo v 
prihodnjih dneh. 
 
ROK KLAJNŠEK 
1. Vprašal je, kako je z ureditvijo lastništva makadamske poti, ki se nahaja na koncu Ulice H kana-
lu, ki vzporedno vodi do Hotinjske ceste. Nanj se je namreč obrnila občanka, ki živi tik ob tej ma-
kadamski cesti. V zadnjih treh letih je morala dvakrat preplastiti hišo, ker ji avtomobili dvigujejo 
prah.  
 
2. Izpostavil je problematiko nerazsvetljene Ravne ulice v Hotinji vasi. Ljudje so prestrašeni, saj so 
v popolni temi. V režijskem obratu občine so mu zagotovili, da bo narejena celostna ureditev Rav-



 

10 

 

ne ulice. Zanima ga, kaj pomeni celostna ureditev Ravne ulice in v kolikšnem času bo lahko zadeva 
realizirana? 
 
STANKO RAFOLT 
V naravi je cesta makadamska in ni kategorizirana, prav tako ni lastniško urejena (nima statusa 
javnega dobra), zato ni naloga občine, da jo vzdržuje. Zadevo je najprej potrebno lastniško urediti. 
 
Javne razsvetljave v Ravni ulici ni, lahko se uredi v okviru investicijskega vzdrževanja. 
 
ANTON OBREHT 
1. Danes smo občino prosili za sol, ki jo nujno potrebujemo za posip dohodnih in dovoznih poti. 
Ker pa tudi pločniki okoli zdravstvene postaje niso očiščeni (čisti jih hišnik) potrebujemo sol tudi za 
posip pločnikov okoli zdravstvene postaje. 
Kdo in s čim posipava dohodne poti po 16. uri, ko prihajajo samo še uporabniki telovadnice? Kdo 
prevzema odgovornost za nevarne dohodne poti v popoldanskem času, po programu šole, če že v 
času šole mora šola iz lastnih sredstev kupovati sol za posipavanje dohodnih poti. 
Nujno potrebujemo sporazum ali pogodbo o zagotavljanju materialnih stroškov in pa tudi pogodbo 
o upravljanju, kjer se bodo prenesle nekatere odgovornosti na tiste, ki za to odgovarjajo. 
 
2. Na občino sem poslal pobudo za proučitev nevarne situacije zaradi treh posušenih smrek, ki 
predstavljajo grožnjo, da bi lahko padle na kakšno zgradbo ali pa zdravstveno postajo. To so velike 
smreke, ki so se posušile v dveh letih in so na vogalu pri rampi. Vprašal bi, kakšen načrt ima obči-
na v zvezi z nastalo situacijo? 
 
3. Glede na to, da sem pred nekaj meseci predlagal sestanek v zvezi z upravljanjem vrtca in od-
pravljanjem napak, dajem pobudo, da se ta sestanek skliče v najkrajšem možnem času, ker je 
vsebine veliko in tudi zapletov ne bi bilo toliko, če bi ta sestanek bil. 
 
4. Zelo veliko je povpraševanje za šolsko telovadnico med počitnicami. Naša želja je, da jim omo-
gočamo uporabo telovadnice v času počitnic, ampak ne vemo kako.  
Vzpostaviti bi bilo potrebno neki režim, da bi lahko bila telovadnica na razpolago od jutra do veče-
ra. Dogovoriti bi se morali, na kakšen način bi zagotovili vadbo. Telovadnica je ogrevana, zunaj je 
mrzlo in bi bilo škoda, da bi telovadnico za cel teden zaprli. Ogromno je otrok, ki bi v času počitnic 
lahko trenirali. Prosim za sestanek, da bi te stvari lahko rešili. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Preverili bomo, kako je s soljo. 
 
Posušene smreke si je že ogledal vodja režijskega obrata in pridobiva ponudbe. 
 
Sestanek glede vzdrževanja vrtca je predviden v prvi polovici marca. 
 
Glede uporabe telovadnice v času počitnic se bomo dogovorili. 
 
 
FRANJO MIHALIČ 
1. Vprašal je, kakšne nepravilnosti so se dogajale pri izkopu temeljev za Magno in kakšne prijave 
so bile dane v zvezi z nepravilnostjo pri gradnji? Prosi za pisno pojasnilo. 
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2. Kdaj bo poskrbljeno za razsvetljavo pločnika med Sp. in Zg. Hočami? 
 
3. Kdaj bo urejeno parkirišče nasproti Zdravstvenega doma v Hočah, kjer je makadam in blato? 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Parkirišče pri zdravstvenem domu se gramozira, prostor ni predviden kot parkirišče, zato vedno 
prihaja do novih udrtin, ki se zakrpajo. 
 
Glede javne razsvetljave morate podati predlog na krajevno skupnost, kjer se upoštevajo priorite-
te. Letos bo narejen projekt. 
 
Glede Magne nimamo informacij, da bi prišlo do nepravilnosti. Bile so prijave, da se gradi, vendar 
se takrat ni gradilo, ampak so se delale arheološke raziskave. Arheologi so upoštevali pedologe. 
Izkopavanja so potekala skladno s smernicami Ministrstva za kulturo, Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine, res pa je, da ministrstva med seboj niso usklajena. 
 
ZDRAVKO ČUFAR 
Prebivalce Črete v dolini ob Polanskem potoku zanima kaj se da narediti, saj je potok precej zara-
ščen. Prosi, da se pošlje pobuda podjetju, ki je zadolžen za ureditev potokov. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Pobudo bomo posredovali Direkciji za vode. 
 
ANTON OBREHT 
Polanski potok teče mimo šole. Potok je zabasan z blatom, saj s hribov prinese dež nenormalne 
količine usedlin. Kakšna je možnost, da bi občina prevzela delno čiščenje vsaj enkrat na leto? 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Bomo preverili, kajti načeloma Direkcija za vode ne pusti posegati v dno struge. 
 
SREČKO ORNIK 
Ob obilnih snežnih padavinah je Hudourniška ulica zelo slabo očiščena in posipana. Koncesionarje 
je potrebno opozoriti, da bodo bolj ažurni. 
 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1905 sejo zaključil. 
 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                           ŽUPAN 

    dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


